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Zápisnica 
zo zasadnutia komisie dopravy pri mestskom zastupiteľstve (MsZ) mesta Nová Baňa, 

ktoré sa konalo dňa 11. 10. 2023 so začiatkom o 15:00 hod. 
 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie Anton Žňava, ktorý vyhodnotil účasť členov 

komisie na zasadnutí nasledovne: 

 

 Počet zúčastnených členov komisie - 6: 

Anton Žňava, Anton Tencer, Ing. Viktória Valachovičová, PhD., Maroš Marko, Peter Budinský, 

Ing. Katarína Naďová 

 

 Počet neprítomných, ospravedlnených členov komisie - 1: 

Jozef Spurný 

 

Komisia dopravy je uznášaniaschopná. 

 

 Zasadnutia komisie dopravy sa zúčastnili aj prizvaní:  

Ing. Lucia Beťková, MBA, riaditeľka TS mesta Nová Baňa 

Ing. Jozef Spurný – zamestnanec MsÚ, manažér oddelenia VŽPaSM 

 

 Zasadnutia komisie dopravy sa nezúčastnil pozvaní: 

     Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA, primátor mesta Nová Baňa – zúčastnil sa na 20 min. 

     Ján Ševčík – náčelník MsP 

 

 Zapisovateľka: Mgr. Ivana Cicko 

 

Komisia sa riadila nasledovným program zasadnutia: 

Otvorenie 

1. Podnety občanov/poslancov 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Parkovanie 

Záver 

 

ROKOVANIE: 

 

Anton Žňava – predseda komisie dopravy privítal členov a prizvaných riaditeľku TS a manažéra 

oddelenia VŽPaSM.  

Oboznámil členov komisie s bodmi programu.  

 

Bod č. 1: Podnety občanov: 

 p. Zduchová – miestna komunikácia časť Chotár 

 

Anton Žňava – p. Zduchová podala emailom podnet ohľadne opravy cesty v časti Chotár (otočňa 

Vojšín a smer k lomu) stanovisko k podnetu: Mestská polícia preverí hromady zeminy. Podľa 

finančných možností navrhujeme opravu cesty nástrekovou metódou od rod. Ciglánových po 

otočňu. 

 

 p. Polc – sťažnosť na ul. Moyzesovej  

 

Anton Žňava – p. Polc podal emailom podnet na stojace/zaparkované autá na miestnej 

komunikácie pred rodinnými domami a ohrozujú cestnú premávku i peších. Potrebné podnet 

postúpiť na MsP na prešetrenie a upozorniť majiteľov, aby neparkovali na ceste.  
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 Sťažnosť na zlé parkovanie a vyparkovanie z garáže (p. Lenč) 

 

Ing. Lucia Beťková, MBA – jedná sa o to, že nájomníci garáže sa sťažujú na zhoršené parkovanie 

a vyparkovanie z garáže na ul. Štúrova, z dôvodu státia zaparkovaného auta na spevnenej ploche, 

ktorá je zaužívaná ako parkovacie státie pre autá.  

 

Ing. Jozef Spurný – stavba bola postavená bez akéhokoľvek povolenia, je potrebné si zlegalizovať 

stavbu. 

 

Anton Žňava – stanovisko k podnetu: p. Lenč zatiaľ nemá vydané právoplatné kolaudačné 

rozhodnutie a teda je potrebné najskôr skolaudovať objekt, dohodnúť s mestom odpredaj časti 

pozemku pred vstupmi do garáži. Týmto sa odstráni problém s parkovaním iných obyvateľov pred 

garážami. Spevnená plocha pred garážami je momentálne vo vlastníctve mesta Nová Baňa. Taktiež 

je potrebné odstrániť položený obrubník na spevnenej ploche zatiaľ vo vlastníctve mesta Nová 

Baňa. Žiadam technické služby, aby odstránili obrubník zo spevnenej plochy.  

 

 p. Hoghová podnet na ul. Starohutská 

 

Anton Žňava – členovia komisie mali možnosť nahliadnuť k podnetu a rôznym stanoviskám, 

nakoľko je tento podnet už v minulosti prejednávaný prosím o vaše vyjadrenie.  

 

Ing. Katarína Naďová – vysvetlila minulosť cesty, dohady ktoré v minulosti vznikli, ohľadne 

údajného neoprávneného získaného vlastníctva pozemkov.  

 

Ing. Jozef Spurný – p. Hoghová sa sťažovala aj na zlé parkovanie a otáčanie áut, bolo by vhodné, 

aby sa spravila otočňa pri bráne.  

 

Anton Žňava - Nakoľko nevieme tieto dohady právne posúdiť, musíme sa držať len skutkového 

stavu, ktorý je zapísaný v liste vlastníctva. Nadobudnutie pozemkov je v právomoci súdu a nie 

dopravnej komisie. Realizácia otočne vozidiel nebude možná z pozície mesta, nakoľko pozemok 

pod cestou je súkromné vlastníctvo a mesto nie je oprávnené zasahovať do súkromných pozemkov.  

 

 

Bod č. 2: Kontrola plnenia uznesení: 

 

Anton Žňava – máme pripravené zmluvy, odhŕňanie a ostatné potrebné veci na zimnú údržbu? 

 

Ing. Lucia Beťková, MBA – všetko je v štádiu riešenia, požiadala som dodávateľov o cenové 

ponuky na dodávku štrku, posypu. Nemáme žiadny problém, všetko sa pripravuje.  

  

 Banícke námestie 

 

Ing. Jozef Spurný – prepracovaná projektová dokumentácia podľa pripomienok oddelenia 

dopravného inšpektorátu bola vypracovaná a následne zaslaná na znovu schválenie na oddelenie 

dopravného inšpektorátu. Vodorovné značenie sa bude môcť realizovať podľa počasia, najskôr na 

jar 2024.              

 

Anton Žňava – Banícke námestie bude riešené na dve etapy. Prvá etapa bude prerobenie PD 

ohľadom na vyznačenie parkovacích miest pre státie osobných áut, autobusové zastávky so státím 

a prechody pre chodcov. Druhá etapa bude riešiť vodorovné značenie (zviditeľniť) okolo kríža na 

ceste III. triedy, smerom na Námestie slobody, M. R. Štefánika a Štúrova a je potrebné osloviť 

spoločnosť BBRSC. Mesto začalo na tom pracovať, aktuálne sa prepracováva projektová 

dokumentácia.      
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 Spojnica ul. Mariánska – ul. Hájska 

 

Anton Žňava – už je osadená zábrana? 

 

Ing. Lucia Beťková, MBA – osadenie zábrany bolo pozastavené, čakáme na ďalšie pokyny.  

 

Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA – dôvodom pozastavenia osadenia zábrany bol 

nevhodný návrh zábrany. Pán Jozef Spurný je tiež členom tejto komisie a nebol stotožnený so 

stanoviskom osadenia zábrany. Videl som osadenú zábranu v Žiline, ktorá je podľa mňa použiteľná 

na tomto úseku, zaslal som fotku pani riaditeľke TS a aj predsedovi komisie.  

 

Anton Žňava – KD súhlasí s nový návrhom zábrany a trváme na jej umiestnení. 

  

 

  Pozdĺžne parkovanie pri ZŠ a CZŠ na ul. Školská 

 

Ing. Jozef Spurný – sonda bola urobená Ing. Palaja, nakoľko sme zistili v malej hĺbke inžinierske 

siete, tým pádom sme ukončili navrhovaný projekt a hľadali ďalšie riešenie a to vysunutý rošt, 

ktorý bude tvoriť chodník nad kopčekom alebo sa spraví na vrchu kopčeka podklad zo štrku a vrch 

zo zámkovej dlažby, nakoľko sú tam inžienierske siete a aby bola možnosť sa k tomu dostať, keďže 

je zámková dlažba rozoberateľná a tým sa z terajšieho chodníka zrealizuje parkovanie, že sa 

výškovo dorovná s terajším chodníkom.   

 

Anton Žňava – od 1.10.2023 máme zákaz parkovania na chodníkoch, je potrebné tento projekt  

zrýchliť. Budú zbytočné pokuty.  

 

Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA – nevieme ako budeme v budúcom období 

s rozpočtom pre realizáciu projektov, je potrebné myslieť na to, že môže projekt skončiť na poličke 

a nebude možné ho zrealizovať. Uvidíme, ako bude mesto s finančnými prostriedkami, ale bol by 

som rád, aby sa projekt pozdĺžne parkovania pri základnej škole uskutočnil.  

 

Ing. Viktória Valachovičová, PhD – plocha na parkovanie za telocvičňou cirkevnej základnej 

školy ešte stále nie je zasypaná plocha, ak by bolo možné, tak by bolo dobré to urobiť. 

 

Ing. Lucia Beťková, MBA – nie je problém to urobiť, ale treba počkať na teplejšie počasie, 

nakoľko frézing je dobré dávať počas tepla.  

 

 Križovatka ul. Školská – ul. Železničný rad (nadjazd na dialnicu) 

 

Anton Žňava – je potrebné, aby sa zmenila hlavná cesta na križovatke, pretože je tam veľa 

dopravných nehôd a tak isto navrhujem, aby sa zmenila hlavná cesta aj ul. Železničný rad (smer 

Knauf Insulation a vlaková stanica). Ako sme na tom? Poslali sme BBRSC požiadavku? 

 

Ing. Jozef Spurný – zmenu hlavnej cesty sme ešte nežiadali. Konali sme v riešení padaní skál na 

ul. Školská a pán Gašparec z BBRSC dá osadiť zvodidlá.  

 

Anton Žňava – v poriadku treba požiadať BBRSC o ich stanovisko k predmetným križovatkám. 
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 Vyhradenie parkovacieho miesta pre prevádzku Kebab  
 

Mgr. Ivana Cicko – zaslaný návrh odmietol na parkovanie a nastáva nedoriešené parkovanie.  

 

Peter Budinský – porozprávam sa s majiteľom prevádzky a doriešim situáciu.  

 

 

 Parkovisko Starohutský vodopád 

 

Anton Žňava – dala by sa osadiť informačná tabula na parkovanie, teda usmernenie, ako sa má na 

danom priestore parkovať? Pretože koľkokrát tadiaľ idem, vozidlá s inými ŠPZ ako ZC parkujú 

rôzne a nerešpektujú aj iných návštevníkov.  

 

Ing. Lucia Beťková, MBA – mám už vyrobené informačné tabule s naznačením parkovania, ale 

nakoľko to nie je oficiálne parkovisko, ale len spevnená plocha, ktorá umožňuje parkovanie, nie je 

možné osadiť značku s parkovaním.    

 

Anton Žňava – žiadame o prehodnotenie stanoviska k umiestnenie „informačnej tabule“ 

k Starohutskému vodopádu a jej umiestnenie na rampu MsL Nová Baňa . 

 

Bod č. 3: Parkovanie: 

 

Anton Žňava – chcel by som prejednať parkovaciu politiku v meste. Parkovanie v meste je 

komplikované. Ako sme na tom s cenou parkovania? 

 

Ing. Jozef Spurný – dostal som požiadavku na ul. A. Kmeťa od p. riaditeľky detského domova na 

umožnenie parkovania na chodníku pred budovou (bývalá mestská knižnica), nakoľko sa tam 

prestrieda viacero áut (zamestnancov) cez deň.   

Majú novú bránu do dvora, je možné parkovanie pre zamestnancov.  

 

Ing. Katarína Naďová – je potrebný projekt, aj keď to je len na dve parkovacie miesta, ďalej to 

musí ísť na dopravný inšpektorát, čiže to musí prejsť všetkými krokmi a je možné, že to nebude ani 

umožnené z dôvodu malej výmery chodníka, cesty.  

 

Ing. Katarína Naďová – dobré by bolo si aktualizovať tabuľku, aby boli výstupy za parkovanie na 

námestí za rok 2022/2023.  

 

Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – myslím si, že cena za parkovanie je dobrá a nie je potrebné 

s ňou hýbať. Ak všetky náklady sú pokryté a nie je potrebné doplácať, tak nevidím v tom žiadny 

problém a suma za parkovanie môže zostať. Parkovanie elektronicky a z automatu by malo byť 

jednotné. 

 

Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – je potrebné zopakovať súťaž na parkovací dom Pod 

sekvojou, ktorá bola v minulosti neúspešná.  

 

Peter Budinský – dobré by bolo porozmýšľať nad mobiliárom/stojanom pre bicykle či kolobežky, 

ktoré by bolo možné uzamknúť na mieste. Pretože ľudia už majú aj e-bike a nemajú odvahu si ho 

len vložiť do terajšieho stojanu, nakoľko sa boja, že ho ukradnú pokiaľ budú nakupovať. Bolo by 

dobré osloviť súkromníkov ako školy, Jednota a Lidl na súčinnosť. Chceme autá preč z námestia, 

ale nemáme stojany pre bicykle. Potrebná je dobrá propagácia a možno budeme úspešnejší.      

 

Anton Tencer – je dobré si vytypovať stojany pre drahšie bicykle, nakoľko už viacerí ľudia si 

zakúpili e-bike a chcú na nich chodiť aj na nákup. 
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Anton Žňava – mesto osloví súkromné subjekty na súčinnosť s umiestnením spoľahlivejších 

stojanov na bicykle. Zopakuje sa súťaž na parkovací dom na ul. Pod sekvojou. Aktualizovať 

tabuľku výstupov za parkovanie na námestí za rok 2022/2023.  

 

 

Záver: 

Predseda komisie ukončil zasadnutie komisie o 17:00 hod. 

 

 

V Novej Bani, dňa 11.10.2023 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Cicko                  Schválil: Anton Žňava 

      predseda komisie 
 

 


